
Styrelsemöte IFK Lit 18-06-18 

 
Plats: Gamla kommunalhuset 

Datum: 2018-06-18 

Närvarande: Lars Björk, Lena Danielsson, Cecilia Håkansson, Malin Navarro, David Hansson 

och Peter Pålsson. 

 

§ 1 Ordf öppnar mötet 

 

§ 2 Till ordf Lars Björk, sekreterare Lena Danielsson, justerare David Hansson 

 

§ 3 Dagordningen godkännes 

 

§ 4 Föregående protokoll tas upp och godkänns vid nästa möte då utskrift saknas vid dagens 

möte.  

 

§ 5 Ekonomisk rapport 

- 5.300 saknas från de pengar som fattas från lotteriförsäljningen. Efter samtal med 

Bykontoret beslutar vi ärendet skickas till Kronofogden. 

 

- Hur öronmärkas intäkter som kommer från lagens försäljning? 

Beslut: Varje lag för en informell kassabok över vad de tjänat in från försäljning/arbete för att 

ha koll. Vid äskande om pengar till aktivitet som t ex cup så kan de då redogöra för hur 

mycket de tjänat in. 

 

- Pengarna som föreningen fick in från Schools Out blev 10.000:- i kontanter plus ytterligare 

ett i dagsläget okänt belopp från Swish. 

 

- Slutbonus på Intersport uppgår i dagsläget till ca 1.500:- då inköp har gjorts i form av kläder 

och bollar. 

 

- Kontoställning: 360.000:- finns på kontot, bokfört t o m maj 2018. Av de pengarna är 

30.000:- från sponsring och 22.000 från medlemsavgifter. 

 

§ 6 Inkomna mail/skrivelser 

- Inget inkommet 

 

§ 7 Rapport fotboll 

- Fotbollsplanen nere på campingen är i bättre skick i år jämfört med tidigare år. 

Planen vid återvinningen behöver fortfarande åtgärdas. Malin föreslår en dialog med 

Östersundshem via Byföreningen. 

 

- Cecilia har tagit ut nycklar till grinden ner på campingen så att det finns 9 stycken inkl 

originalet. Den nyckeln går också till fikaboden. Det behövs göras ytterligare 5 stycken så att 

tränarna har. Cecilia gör ett dokument så att alla utkvitterar en nyckel. 

 

- Kyl och frys finns installerat på Hårkvallen. Nicklas Andersson på Z-El har sponsrat med 

jobb och allt material. Nyckel till Hårkvallen hänger i fikastugan om man behöver fylla på nåt 

i boden. På nyckeln till Hårkvallen finns en lapp med en kod och den koden går till låset på 

frysen.  



 

- Smörgåsjärn (dubbeljärn) och pincett är inköpt och finns i fikaboden.  

 

- Det behövs en ny inplastad prislista till fikaboden.  

Priser:  

Toast 25:- 

Dricka burk 15:- 

Festis 5:- 

Hamburgare 40:- 

Kaffe 10:- 

Kaka 10:- 

 

§ 8 Innebandy 

Kommunen lämnar inget bidrag till sarg med argumentet att det inte finns något 

förvaringsutrymme. I övrigt inget att rapportera. 

 

§ 9 Hårkvallen 

- Maria Enberg har gjort en ny ”gatupratare” till Hårkvallen med information om vart 

pengarna från försäljningen går.  

 

- Frågan om altan tas upp på nytt. Föreningen har fått 25.000:- till bygget av altan men den 

har ännu inte blivit byggd. Malin tar in offert från företag på byn. 

 

- Fråga lyfts om driften av Hårkvallen. Malin tar upp det vid Byföreningens styrelsemöte 

denna vecka för att se om det finns andra alternativ för driften för att göra platsen mer 

levande. 

 

§ 10 Övriga frågor 

- Aktivitetspark/naturpark  

Malin har skickat mail till ansvariga inom kommunen ang planerad aktivitetspark. Som svar 

fick hon att det är en naturpark och frågan har slutligen lyfts till kommundirektören. Från 

kommunens sida är det inte självklart att det ska vara en aktivitetspark utan mer att det ska ske 

en uppsnyggning av området.  

 

- Värmestugan 

Placering av värmestugan som står vid återvinningen; vart ska den stå och vad vill vi använda 

den till? Nyttjanderättsavtalet som finns löper med 1 årsuppsägningstid. 

Beslut att överlåta till Byföreningen att ta tag i frågan och komma fram till lämpligaste 

placeringen av värmestugan. Ordf mailar till kommunen att vi uppdrar till Byföreningen att 

förhandla om vart värmestugan skall placeras. 

 

- Välkomstbreven 

De brev som Malin utformat i enlighet med tidigare beslut godkänns i sin helhet. Att 

kompletteras med GDPR-information. 

 

- Protokollen 

Beslutar att vi skriver in protokollen som en nyhet varje gång på hemsidan. Efter underskrift 

mailas de till Peter som ordnar det. 

 

 



- Kommunikation  

Styrelsen ska fortsättningsvis kommunicera via Dropbox som Peter ansvarar för att starta upp. 

 

§ 11 Nästa möte måndag 27/8 kl 18.00  

 

§ 12 Ordf avslutar mötet 

 

 

 

_______________________________  ________________________________ 

Ordförande Lars Björk   Sekreterare Lena Danielsson 

 

 

________________________________ 

Justerare David Hansson 


